
Jeśli jesteś Synem Bożym
Można by się mocno zdziwić, ale te tytułowe słowa wyszły z ust
diabła. To właśnie on powiedział do Pana Jezusa: Jeśli jesteś
Synem Bożym…, a potem zaczął Chrystusa kusić. Szatan wiedział
i nadal wie, że Pan Jezus jest Bogiem, Synem Boga Ojca. Mimo
to kusi Zbawiciela. I tak będzie do końca dziejów. Chrystus
jest Synem Bożym. Po przeżytych rekolekcjach jesteśmy jeszcze
bardziej przekonani o mocy Pana Jezusa i Jego miłości względem
nas. Przez rekolekcje przybliżyliśmy się do Chrystusa, nie po
to, by Go kusić, jak diabeł, ale by Go uwielbiać i uczynić
Panem swojego losu. Przez wiarę w Niego góry możemy przenosić.
Jezus powiedział: Miejcie wiarę w Boga! Zaprawdę, powiadam
wam: Kto powie tej górze: Podnieś się i rzuć się w morze!, a
nie wątpi w duszy, lecz wierzy, że spełni się to, co mówi, tak
mu  się  stanie.  Dlatego  powiadam  wam:  Wszystko,  o  co  w
modlitwie  prosicie,  stanie  się  wam,  tylko  wierzcie,  że
otrzymacie. Gdyby szatan miał taką wiarę, o jakiej mówi Pan
Jezus, wszystko by się spełniło: i kamień zamieniłby się w
chleb, i poznałby piękno stworzeń pochodzące od Stwórcy, i
uznałby, że Jezus nie musi się rzucać w dół, bo przecież
przyszedł do nas, ludzi, by nas odkupić. Zszedł do nas, na
ziemię, uniżył się. Słowa szatana nie były modlitwą, ale były
kuszeniem, nie wypływały z wiary, ale z podstępu i wystawiania
na  próbę  samego  Boga  Wszechmocnego.  Niech  nasza  modlitwa
wypływa z żywej wiary w moc Boga żywego. Pan Jezus jest Synem
Bożym, i przyszedł do nas, uniżył się, by być blisko nas i
uczyć nas życia w Bogiem w naszej codzienności. [prob.]
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